
 

Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym i z realizacji uchwał  

XXXIII Sesja Rady Gminy Kraszewice – 29.09.2017 

1. 21 sierpnia złożyłem w Urzędzie Marszałkowskim w Poznaniu dwa wnioski w ramach 

konkursu Odnowa wsi szansą dla aktywnych sołectw (Racławice i Mączniki) 

2. 30 sierpnia br, został złożony wspólnie z Gminą Czajków (my jako partner, Czajków – 

lider) wniosek w ramach konkursu z Poddziałania 3.1.1. Wytwarzanie energii  

z odnawialnych – „Poprawa jakości powietrza poprzez zwiększenie udziału OZE  

w wytwarzaniu energii na terenie gmin Czajków i Kraszewice”. 

3.  01 września spotkałem się z dyrektorami placówek oświatowych. Omówiliśmy stan 

przygotowania placówek do nowego roku szkolnego oraz dyskutowaliśmy  

o sprawach bieżących dotyczących ich funkcjonowania.. 

4. Także 01 września uczestniczyłem w Zgromadzeniu Związku Ziemi Gmin 

Ostrzeszowskich 

5. 15 września w Urzędzie Wojewódzkim w Poznaniu złożyłem wniosek na 

Modernizację drogi w Jaźwinach w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych. 

6. 17 września reprezentowałem gminę Kraszewice podczas XII Ogólnopolskiego 

Festiwalu Pasztetników i Potraw z Gęsi oraz Powiatowych Zawodów Strażackich, 

które odbyły się w Mąkoszycach. 

7. 18 września brałem udział w konsultacjach Programu Rewitalizacji 

8. 19 września uczestniczyłem w warsztatach  dotyczących zasad udzielania pożyczek 

JESSICA 2 przeznaczonych  na finansowanie projektów z zakresu rewitalizacji 

obszarów problemowych Wielkopolski oraz kompleksowej modernizacji 

energetycznej budynków użyteczności publicznej zorganizowanych w Ostrowie 

Wielkopolskim przez Bank Gospodarstwa Krajowego.  

9. 25 września w gabinecie starosty powiatu ostrzeszowskiego p. Lecha Janickiego 

odbyło się spotkanie wójtów i burmistrzów powiatu podczas którego poruszane były 

dwie kwestie. W pierwszej części miało miejsce omówienie propozycji dotyczących 

obniżenia stawek stosowanych przez powiat oraz gminy za zajęcie pasa drogowego. 

Druga część spotkania poświęcona była kwestii obchodów 100-lecia Powstania 

Wielkopolskiego w roku 2018 na terenie powiatu i propozycji organizacji imprez 

okolicznościowych. 

10. 26 września brałem udział w spotkaniu zorganizowanym przez Zarząd Spółki 

Oświetlenie Uliczne i Drogowe Sp. z o.o. w Kaliszu podczas którego omówione 

zostały trzy sprawy: 

a) Zmiana stawki amortyzacji infrastruktury oświetleniowej 

b) Realizacja zadań polegających na modernizacji oświetlenia ulicznego w gminach  

w ramach programu priorytetowego Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu „LED – oświetlenie 

energooszczędne” 

c) Zawieranie umów na usługę oświetleniową świadczoną dla jednostek samorządu 

terytorialnego  na okres dłuższy niż 4 lata w związku z realizacją zadań 



dofinansowywanych w ramach WRPO, ZIT o dla AKO i pożyczki udzielanej  

z WFOŚiGW 

11.  Ponadto uczestniczyłem w posiedzeniach Komisji Budżetowej oraz Rewizyjnej, 

krótko także na posiedzeniu Komisji Rolnictwa. 

12.  Na bieżąco monitoruję prace związane z Termomodernizacją SP w Kuźnicy 

Grabowskiej wykonywane przez  firmę KIK TRADE Sp. z o.o.. Z mojej inicjatywy 

zwoływane są narady koordynacyjne, w których udział  bierze Inspektor Nadzoru 

Inwestorskiego wraz ze swoimi współpracownikami oraz przedstawiciele wykonawcy 

– Kierownik Budowy, Inżynier Budowy czy też kierownicy robót poszczególnych 

branż. Na dzień dzisiejszy przygotowywane są dokumenty do odbioru końcowego  

i potrzebne do pozwolenia na użytkowanie. 

13.  Zakończone zostały prace związane z budową chodnika Racławice – Renta. Zadanie  

to zostało już odebrane przez Inspektora Nadzoru p. Jana Niedźwiedzkiego i 

rozliczone. 

14. Pracownicy interwencyjni w okresie od ostatniej sesji wykonywali prace remontowe  

w placówkach oświatowych, porządkowe przy budowanym chodniku Renta – 

Racławice,  wykaszają aktualnie pobocza przy drogach gminnych. Zostało przez nich 

także zrobione zabezpieczenie rowu przy drodze gminnej prowadzącej w kierunku 

Wigwamu. 

15.  Został złożony na podstawie dostarczonych nam przez szkoły deklaracji wniosek  

do Ministerstwa Edukacji Narodowej w ramach rządowego programu rozwijania 

szkolnej infrastruktury oraz kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii 

informacyjno-komunikacyjnych na lata 2017-2019 – „Aktywna tablica”. W ramach 

programu szkoły podstawowe zostaną wyposażone w tablice interaktywne, projektory, 

głośniki czy interaktywne monitory dotykowe. Wartość tych pomocy to 17 tys zł  

z czego 14 tys. stanowi dofinansowanie a 3,5 tys to wkład własny. 

16. Stowarzyszenie na Rzecz Rozwoju Gminy Kraszewice złożyło dla Przedszkola  

w Kraszewicach wniosek pod nazwą: „Algebra, geometria, arytmetyka - what is it? 

Matematyka - autostrada do przyszłości!” w ramach konkursu ogłoszonego przez 

Bank Gospodarstwa Krajowego „Na dobry początek”. 

17.  22 września w Czajkowie odbyło się spotkanie z Mikołajem Grzybem poświęcone 

przybliżeniu zasad rekrutacji i realizacji programu „Rodzina to podstawa” 

(współfinansowanie przez WRPO) skierowanego do rodzin zagrożonych ubóstwem 

lub wykluczeniem społecznym. 

18. Dziękuję wszystkim, którzy wsparli finansowo, materialnie oraz organizacyjne 

Dożynki Gminno-Parafialne które w tym roku odbywały się w dniu 20 sierpnia.  


